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Abstract (en)
The coaxial mating plug connectors (6) for the coaxial plugs (1) are integrated in a monoblock (7) which consists of conductive material and forms
the common outer conductor for all the mating plug connectors. In consequence, a high packing density can be achieved with a very small dividing
separation of, for example, 5 mm. The inner and outer conductor connections of the monoblock (7) are constructed as press-in contacts (13, 14
and 4), like the connections of the coaxial plugs (1), using a simplified connection technique. The invention is suitable for HD-RF coaxial plug
connections. <IMAGE>

Abstract (de)
Die koaxialen Gegensteckverbinder (6) für die Koaxialstecker (1) sind in einem aus leitenden Material bestehenden Monoblock (7) integriert, der den
gemeinsamen Außenleiter für alle Gegensteckverbinder bildet. Damit läßt sich eine hohe Packungsdichte mit sehr kleinem Teilungsabstand von z.B.
5 mm realisieren. Die Innen- und Außenleiteranschlüsse des Monoblocks (7) sind wie die Anschlüsse der Koaxialstecker (1) als Einpreßkontakte
(13,14 bzw. 4) in vereinfachter Anschlußtechnik ausgebildet. Die Erfindung ist für HD-HF-Koaxial-Steckverbindungen geeignet. <IMAGE>
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